



16 April 2025

Ziyan Zhu
217 Jianshan Street, Shahekou District
Dalian,
China

Email: zhuziyan@dufe.edu.cn

Dear Ziyan Zhu:

We would like to extend you a formal invitation to attend the 2025 Annual Meeting of the Academy of International Business (AIB). The conference, which will be held entirely in-person, is scheduled to be held in Louisville, Kentucky (USA) at the Omni Hotel Louisville between the dates of 28 June-2 July 2025.

As an active member of the Academy of International Business, it is our pleasure to invite you to our 2025 Annual Conference. The AIB Annual Meeting is a research conference bringing together academics, researchers, and policy makers from around the world. We expect 1,000 participants from over 60 countries to attend the meeting. All research accepted for presentation at the meeting has been peer-reviewed through a double-blind process.

All conference attendees are required to register for the conference and present their work in-person. All travel expenses are the responsibility of the individual participant or the sponsoring school, if any. To assist participants with their lodging arrangements, AIB has negotiated discounted room rates at the Omni Hotel Louisville. Separately, as a 501(c)(3) nonprofit, AIB provides a limited number of travel stipends to qualified applicants through a competitive process.

Additional information about the conference can be found on the AIB website at <https://www.aib.world/events/2025/>. Please do not hesitate to contact us if you have any questions or concerns.

Sincerely,

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'Tunga Kiyak', is written over a light blue horizontal line.

Tunga Kiyak
Executive Director
Academy of International Business
aib@aib.world

2025 年 4 月 16 日

朱紫嫣

大连市沙河口区尖山街 217 号

中国

电子邮件: zhuziyan@dufe.edu.cn

亲爱的朱紫嫣:

我们谨向您发出正式邀请,诚邀您参加国际商务学会(AIB)2025年年会。此次会议将全程以线下形式举行,定于2025年6月28日至7月2日在美国肯塔基州路易斯维尔市的路易斯维尔奥米尼酒店召开。

作为国际商务学会成员,我们很荣幸地邀请您参加我们2025年的年会。国际商务学会年会是一个汇聚全球学者、研究人员和政策制定者的学术会议。我们预计届时将有来自60多个国家的1000多名与会者参加。所有在会议上展示的研究成果都经过了严格的双盲评审。

所有参会者都必须注册会议并亲自展示自己的研究成果。所有差旅费用由参会者个人承担或由其所在学校承担。为帮助参会者安排住宿,AIB已与路易斯维尔奥米尼店协商,为参会者争取到了优惠房价。另外,作为一家501(c)(3)非营利组织,AIB会通过竞争性选拔程序,向符合条件的申请者提供有限数量的差旅补助。

有关本次会议的更多信息可在AIB网站<https://kwww.aib.world/events/2025/>上获取。如果您有任何疑问或疑虑,请随时与我们联系。

此致,敬礼!

Tunga Kiyak

执行长

国际商务学会

aib@aib.world